
Protokoll	fört	vid	Högklints	Villaägareförenings	årsmöte	2024-07-11	

§1	Till	mötesordförande	valdes	Gunnar	Smitterberg	och	till	mötessekreterare	
Johan	Dalén	

§2	Till	justeringsmän	och	tillika	rösträknare	valdes	Urban	Bokén	och	Jan	Calderon	

§3	Mötesdeltagarna	godkände	årsmötets	behöriga	utlysande	och	dagordningen	

§4	Kassören	presenterade	föreningens	ekonomiska	redovisning(läggs	ut	på	
föreningens	hemsida	när	protokollet	är	justerat,	i	korthet	Sinns	det	cirka	10000kr	i	
kassan,	årsavgifter	har	inbringat	cirka	8500kr),	och	sekreteraren	föreningens	
verksamhet	under	året.	
I	denna	kan	nämnas:	
Hemsidan	har	fortsatt	utvecklas	av	Sophie	Gill	och	ytterligare	mailadresser	
möjliggör	att	vi	kan	nå	Sler	medlemmar	med	digitala	utskick.	
Skyltar	inom	vårt	område	har	inventerats	och	vid	behov	rengjorts.	
Sedvanlig	strandstädning	utfördes	i	slutet	av	juni.	
Buskage	som	skymt	sikten	i	södra	hörnet	Högklintsvägen-Fridhemsvägen	har	

röjts.	Avverkning	och	bortforsling	av	döda	träd(huvudsakligen	

granbarksborreangripna)	i	

samfälligheten	korsningen	Högklintsvägen-Utsiktsvägen	

Röjning	av	tidigare	fällda	träd	korsningen	Kusevägen-Släkevägen.	

På	strandängen	har	bänkarna	målats	och	stigarna	hållits	klippta.	Den	tänkta	
eldningen	gick	ej	att	genomföra	som	tänkt	pga.	väderbetingelserna	vilket	
medförde	att	bara	ett	mindre	område	kunde	eldas.	
Röjningen	av	sly	och	buskage	på	strandängen	genomfördes	dagen	innan	årsmötet	
men	samlade	i	år	tyvärr	en	betydligt	mindre	skara	medlemmar	än	tidigare,	ett	
drygt	tiotal	slöt	upp		vilket	ändå	gav	cirka	4	fulla	traktorslass.	

§5	Bo	Magnusson	presenterade	revisorernas	berättelse	

§6	Mötet	beviljade	ansvarsfrihet	för	styrelsen	avseende	verksamhetsåret	2023-24	
och	godkände	resultat-och	balansräkningen	

§7	Beslutade	mötet	att	behålla	årsavgiften	oförändrad,	dvs	150kr/hushåll	

§8	Till	ordinarie	styrelseledamot	på	2	år	valdes	Tomas	Lund(omval)	

§9	Till	styrelsesuppleant	på	2	år	valdes	Jonas	Palmgren(nyval)	

§10	Till	revisorer	på	1	år	valdes	Bo	Magnusson(omval)	och	Anna	Karin	
Svedén(omval)	



§11	Till	revisorssuppleant	på	1	år	valdes	Kerstin	Bokén(omval)		

§12	Till	festkommittén	på	1	år	valdes	Ann	Hoas,	Kerstin	Bokén,	Gunilla	Lund	och	
Helena	Nygren.	Avgående	festkommitté	avtackades,	Marie	Wesström	efter	5	år	och	
Kristina	Dalén	9	år.	

§13	Till	valberedningen	på	1	år	valdes	Inger	Dahl	Smitterberg(omval)	och	Johan	
Smitterberg(nyval)	

§14	Övriga	frågor:	Eva	van	Bennekom,	Kusevägen	18,	har	en	vädjan	till	alla	
hundägare	att	se	till	att	deras	hundar	inte	utför	sina	behov	på	privata	tomter.	
Föreningen	har	inga	direkta	möjligheter	att	påverka	detta	förutom	att	framföra	
denna	vädjan	till	alla	berörda.	

§15	Ordföranden	förklarade	mötet	avslutat	varefter	vidtog	lammgrillning,	allsång,	
mycket	uppskattad	sång	och	gitarrspel	av	Malin	Östre	och	lotteri	med	ett	70-tal	
deltagare	i	den	härliga	sommarkvällen	i	den	vackra	miljön	på	Kuse	Gård.	

Högklint	2024-07-13	

Gunnar	Smitterberg																																																																									Johan	Dalén	
						ordförande																																																																																					sekreterare	

																																																								Justeras	

Urban	Bokén																																																																																					Jan	Calderon		



																																																										

															


